

Payment Service Provider

According to Circular CI144-2014-34 regarding the Maintenance of Merchant Accounts with Payment Service Providers for the Clearing/Settlement of Payment Transactions issued by the Cyprus Securities and Exchange Commission (CySEC) on December 12th, 2014, KAB Strategy Limited (the "Company") cooperates with the following regulated payment service providers:

DDBill Payment Co., Ltd (also known as www.dinpay.com), established in September 29, 2007, whose provide professional and secure online payment solutions for the vast number of merchants, businesses and consumers. Dinpay obtained the "Payment Services License" certified by the People's Bank of China in 2012.

Payment Asia, established in 1999, whose is a payment service provider which specializing in electronic payment solution. Payment Asia provides multi-currencies supporting system and the Triple-DES/RSA protected, banking-authorities audited data transmission process demonstrated the clarity, simplicity and efficiency of an exceptional online payment system.

支付服务提供商

据在 2014 年 12 月 12 日发布的塞浦路斯证券交易委员会（简称 CySEC）支付交易清算/结算的通知 CI144-2014-34 中，有关商家支付服务提供商的账户维护，三甲金融策略有限公司（以下简称“公司”）使用以下受监管的支付服务提供商：

智付电子支付有限公司 成立于 2007 年，是智付科技集团控股的国内领先的第三方支付企业。2012 年智付获得中国人民银行颁发《支付业务许可证》。

款亞 成立于 1999 年，是一家专门从事电子支付解决方案的支付服务提供商。付款亚洲提供受保护的 Triple-DES / RSA 的多种货币支持系统，银行机构审计数据传输过程显示在线支付系统的清晰度和效率。